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Ptuj, 22. 11. 2021 

 

Mestna občina Ptuj 

Mestni trg 1 

2250 PTUJ 

 

POBUDE IN VPRAŠANJA 22.11.2021 
 

Ponovno podajam pobudo, da se popravi odgovor  na pobudo št. 1305/29 kjer so strokovne 

službe zapisale, da REVIVIS od leta 2013 spada v ČS Panorama. REVIVIS še vedno sodi  v ČS 

Center (priloga izpis iz PISO), ne glede na to, da so se preselili iz Krempljeve ulice na Vičavo. 

Zaradi tega ponovno podajam pobudo, da se objavljeni podatki o vloženih sredstvih v 

četrtne skupnosti popravijo saj niso pravilni. REVIVIS namreč lokacijsko ne spada v ČS 

PANORAMA temveč v ČS CENTER . 

 

 
Obrazložitev: Strokovne službe so pri pripravi odgovora na pobudo 983/23 in 1305/29 zapisale 

napačne podatke iz katerih izhaja, da je dobila Četrtna skupnost Panorama več sredstev kot 

jih je dejansko saj so navedli podatke, ki ne spadajo v Četrtno skupnost Panorama temveč v 

Četrtno skupnost Center. Tako, da je podatek o investiranju sredstev v ČS Panorama še 

bistveno bolj zaskrbljujoč kot je kazalo saj je bilo v letih od 2002 do 2020 v ČS Panorama 

vloženih le 2.815.587,25 € in ne 4.248.834,02 € kot je bilo to napačno prikazano.  
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Podatki iz tabele se naj  prenesejo iz ČS Panorama na ČS Center, kamor REVIVIS tudi spada. 

 

INVESTICIJE KI NE SPADAJO V ČS PANORAMA 
ZNESEK V LETIH 

0D 2002 DO 2020 

Delež MOP k projektu Revivis- adaptacija 
                                               

2.801,23 €  

Investicijsko vzdrževanje in oprema Revivis 
                                                  

400,00 €  

Revivis - investicija nabave opreme in računalnikov 
                                            

82.449,18 €  

Revivis - za delovanje zavoda 
                                          

994.219,57 €  

Visoka šola po razpisu 
                                          

353.376,79 €  

SKUPAJ 
                                      

1.433.246,77 €  

 

Podajam pobudo, da se poda informacija o tem kolikšna je fluktuaciji kadra v Občinski 

upravi Mestne občine Ptuj v tem mandatu, ker je znano, da je nekaj javnih uslužbencev 

podalo odpoved v MO Ptuj.  

 

Podajam pobudo, da se pojasni katere naloge so bile izvedene na Zavodu za turizem Ptuj 

v sklopu izvedbe projekta za katerega so bila pridobljena državna sredstva za dve delovni 

mesti.  

 

Podajam pobudo, da se poda informacija glede vračila kredita, ki ga je najel Zavod za 

turizem Ptuj. V javnosti je zaokrožila informacija, da je prišlo do napačnega izračuna 

finančne konstrukcije za poplačilo kredita, zaradi česar bi naj prišlo do likvidnostnih težav 

zavoda. Na kak način so se bile poravnane obveznosti?  

 

Podajam pobudo, da se poda informacija za kateri namen bodo porabljena sredstva, ki so 

ostala zaradi odpovedanega Martinovanja 2021, oz. ali bodo le- ta ostala v proračunu.  

 

Podajam pobudo, da se poda informacija za kateri namen bodo porabljena sredstva, ki 

bodo ostala v primeru, da zaradi epidemioloških razmer odpadejo prireditve v sklopu  

»Novoletna pravljica 2021«.  
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Ponovno podajam pobudo na pobudo št. 1301/29, da se poda informacija kam so bila 

prerazporejena delovna mesta, iz veljavne sistemizacije Vrtca Ptuj za šolsko leto 2020/21 

ki so bila sistemizirana za nadomeščanje zaposlenih zaradi bolniških odsotnosti. Govorimo 

o skupaj šestih delovnih mestih:  eno delovno mesto  VZGOJITELJ ZA NADOMEŠČANJE šifra 

DM D037007 in pet  delovnih mest VZGOJITELJ PREDŠOLSKIH OTROK - POMOČNIK 

VZGOJITELJA ZA NADOMEŠČANJE šifra DM D035001, ki v sistemizaciji za šol. leto 2021/22 

niso več sistemizirana. Se je vseh pet pomočnic in vzgojiteljica upokojilo? Mestni svet je 

sprejel sistemizacijo Vrtca Ptuj 2021/22 na svoji 27. redni seji pod številko 100-114/2021 in 

se uporablja od 1.9. 2021 dalje.   

 

 

 
Podajam pobudo, da se poda informacija v kateri fazi so pogovori o prenosu dela parcele 

št. 1046/24  k.o. 392 Krčevina pri Ptuju na javni cesti JP828491. 
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Podajam pobudo, da se postavijo luči javne razsvetljave na Ulici Vide Alič na javni cesti 

JP831011, ki so že bile obljubljene pred približno letom in pol. 

 

Podajam pobudo, da se postavijo luči javne razsvetljave na Ulici Vide Alič na javni cesti 

JP831031 od hišne številke 27 do 35. Na tej cesti namreč ni nobene luči javne razsvetljave 

in je zelo nevarno za vse udeležence v cestnem prometu.  

 

Podajam pobudo, da Zavod za turizem Ptuj, Mestna občina Ptuj v sodelovanju z galerijami, 

muzejem, javnimi zavodi, podjetniki in s ponudniki gostinskih, nastanitvenih in ostalih 

storitev v našem mestu pristopijo k oblikovanju enotne vstopnice za oglede več 

znamenitosti v našem mestu s katero bi spodbudili turiste, da si za sorazmerno sprejemljiv 

strošek ogledajo več znamenitosti našega mesta in so pri tem deležni neke bonitete 

(popusta, kupon za kavo, čaj, napitek…) s katerim se bodo v naše mesto nato vedno radi 

vračali. Z uvedbo enotne vstopnice bi lahko tako povečali obisk in ogled naših 

znamenitosti, poleg tega pa bi radi turiste dlje zadržali v občini. Vstopnice bi lahko turisti 

kupili na več lokacijah (napr. TIC, GRAD, blagajna Javnih služb, ….) in na spletu, kjer bi nato 

potrdili svoj prihod v primeru potreb organiziranega vodenja.  

 

Podajam pobudo, da se prouči možnost izgradnje pločnika ali druge površine za pešce ob 

zidu na Muzejskem trgu 2 in 2a, saj je hoja ob zidu po bankini izjemno nevarna za 

udeležence v prometu. Hkrati bi pešcem omogočili varno povezavo med dominikanskim 

samostanom in obstoječim pločnikom ob LC 328091, še posebej v času prireditev.  
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Podajam pobudo, da se poda  informacija, zakaj MO Ptuj ne predvideva sorazmernih 

oprostitev zakonskih dajatev/prispevkov za infrastrukturo, ki je bila delno/večinsko 

financirana in zgrajena s sredstvi krajanov. Vprašanje se nanaša tako na novogradnje na 

parcelah takratnih lastnikov, kot za primere prizidave/nadzidave/sanacije takrat 

obstoječih objektov. Odgovor se lahko poda na primeru izgradnje kanalizacijskega 

omrežja takratne krajevne skupnosti Olge Meglič Ptuj, ki je bil v deležu 69% financiran s 

strani krajanov na osnovi samoprispevka med leti 1981 do 1990 (vir: Zgodovinski arhiv 

Ptuj) 

 

Podajam pobudo, da se poda informacija v kateri fazi je sanacija leve brežine reke Drave 

na Vičavi oziroma kdaj je pričakovati pričetek in konec del ter dinamika oz. plan kje se bo 

sanacija izvajala. Občane namreč skrbi, da bo ostalo pri obljubah in, da do realizacije ne 

bo prišlo.  

 

 
Podajam pobudo, da se prouči možnost organiziranja vrtca (v sklopu osnovne šole) na 

Grajeni. Na Grajeni je velik trend novogradenj in priseljevanja mladih družin, ki pa se bo v 

prihodnosti tudi nadaljeval, kar posledično pomeni več mladih družin in predšolskih otrok 

v Četrtni skupnosti Grajena. Z organiziranjem vrtca pri šoli bi zadovoljili potrebe naših 

občanov, ki kasneje otroke vpišejo v OŠ Ljudski vrt, podružnica Grajena. Predšolskim 

otrokom bi s tem omogočili lažji in prijaznejši prehod iz vrtca v šolo. Kar nekaj staršev se 

v službo vozi v smeri Maribora ter  jim vožnja otrok v vrtec na Ptuj pomeni ogromno izgubo 

časa hkrati pa otroci niso v domačem okolju.  
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Podajam pobudo, da se pristopi k sanaciji zidu na Muzejskem trgu, ki močno kazi podobo 

območja Sončnega parka in dominikanskega samostana. Obiskovalca, ki gre peš do 

dominikanskega samostana v oči zbode katastrofalno stanje razpadajočega zidu, ki je še 

dodatno popisan z raznimi grafiti.  

 

 

 

 

Lep pozdrav, 

Milan Klemenc 

Svetnik mestne občine Ptuj 


